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Vragen van het lid Van Gerven (SP) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het bericht «Lid vaccinatiecommissie: «Haal vaccins uit 
China en India»» (ingezonden 9 maart 2021). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Lid vaccinatiecommissie: «Haal vaccins uit 
China en India»»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat Brussel zich blindstaart op westerse farmabedrijven en 
hierbij potentieel veelbelovende vaccins uit China en India over het hoofd 
ziet? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 3
Bent u bereid te investeren in de ontwikkeling en productie van deze vaccins? 
Zo ja, waarom? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Kunt u aangeven in hoeverre het investeren in – en inkopen van deze vaccins 
is besproken? 

Vraag 5
Klopt het dat deze vaccins beter werken tegen de virusvarianten? Kunt u uw 
antwoord toelichten? 

Vraag 6
Wat kan Nederland doen om Sinopharm, Sinovac en Bharat Biotech aan te 
sporen een markttoelatingsverzoek bij het Europees Medicijnagentschap 
(EMA) in te dienen? 

Vraag 7
Wat heeft er uiteindelijk toe geleid dat bij het EMA een toelatingsverzoek is 
gedaan voor het Spoetnik-vaccin? 

1 Het Parool, 6 maart 2021, «Lid vaccinatiecommissie: «Haal vaccins uit China en India»».
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Vraag 8
Wat vindt u ervan dat de vaccins van Sinopharm, Sinovac en Bharat Biotech 
gebruikmaken van beproefde technieken, terwijl veel van de vaccins die we 
nu gebruiken gebaseerd zijn op nieuwe methodes? Maakt dat de eerstge-
noemde groep niet betrouwbaarder? 

Vraag 9
Kunt u deze vragen afzonderlijk beantwoorden voorafgaand aan het plenaire 
debat over de ontwikkelingen rondom het coronavirus van 10 maart 2021?
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